
PROTOKÓŁ Nr XIX/2019 

z sesji Rady Miejskiej w Stąporkowie 

z dnia 8 listopada 2019 r. 

Ad. pkt 1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Stąporkowie Jacek Kołodziej otworzył XIX w bieżącej 

kadencji obrady sesji Rady Miejskiej w Stąporkowie. Poinformował, iż sesja została zwołana 

w oparciu o art. 20 ust. 3 ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym,  

czyli na wniosek Burmistrza. 

Na podstawie listy obecności stwierdził, że na stan 15 radnych w obradach udział bierze  

13 radnych, co zgodnie z ustawą czyni radę zdolną do podejmowania prawomocnych uchwał. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w związku z obowiązującymi przepisami Rozporządzenia 

Parlamentu Europejskiego i Rady (UE) 2016/679 z dnia 27 kwietnia 2016 r. w sprawie 

ochrony osób fizycznych w związku z przetwarzaniem danych osobowych i w sprawie 

swobodnego przepływu takich danych oraz uchylenia dyrektywy 95/46/WE RODO  a także 

art.20 ust.1b ustawy z dnia 8 marca 1990 roku o samorządzie gminnym (t.j. Dz.U. z 2019 r. 

poz.506) poinformował, iż obrady sesji są nagrywane oraz transmitowane na żywo. 

Lista obecności radnych zostaje załączona do niniejszego protokołu i stanowi jego integralną 

część. 

Ad. pkt 2. Przyjęcie porządku obrad sesji. 

W związku z brakiem pytań i uwag do projektu porządku obrad XIX sesji Rady Miejskiej  

w Stąporkowie Przewodniczący poddał go pod głosowanie. 

Rada Miejska w głosowaniu jawnym jednogłośnie 13 głosami „za” przyjęła porządek obrad 

XIX sesji. 

W głosowaniu wzięło udział 13 radnych. 

Imienny wykaz głosowania zostaje załączony do niniejszego protokołu i stanowi jego 

integralną część. 

Ad. pkt 3. Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawie: 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, iż projekty uchwał pozytywnie zaopiniowane 

co do zgodności z prawem zostały omówione na posiedzeniu wspólnym komisji Rady 

Miejskiej i ponieważ Radni są w ich posiadaniu, nie zachodzi potrzeba odczytywania. 

Ad. pkt 3. ppkt a) Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Stąporków na lata 2019-2030. 

Głos zabrał radny Edward Mazur. Poinformował, że w okresie pomiędzy sesją, która 

odbyła się w  dniu 28 października br. a obecną wydatki w budżecie gminy zmniejszyły się  

o kwotę 6 mln zł. Zapytał panią Skarbnik, dlaczego w  związku z tym nie zmniejszył się 

deficyt budżetowy. 

Skarbnik Gminy Agnieszka Niebudek wyjaśniła, że wydatki bieżące pomiędzy sesją, która 

odbyła się w dniu 28 października br. wyniosły -1.427.168,00 zł natomiast dochody bieżące 

wyniosły 362.831,00 zł, co nie wpłynęło na deficyt budżetu gminy w przygotowanym na 

dzisiejszą sesję projekcie uchwały. 

Radny Edward Mazur powiedział, że jeżeli na zadanie pn. „Budowa kanalizacji sanitarnej  

w aglomeracji Stąporków 2019-2020 zaplanowano 12 mln zł, to z dokumentów wynika  

ok. 6 mln 500 tys. zł nadwyżki.  

Skarbnik Gminy Agnieszka Niebudek wyjaśniła, że na omawianym zadaniu dokonano 

zmniejszenia po stronie dochodowej o kwotę 1.194.588, 29 zł i po stronie wydatkowej także 

kwotę 1.194.588, 29 zł, więc z uwagi na fakt, że dochody i wydatki się zmniejszyły o tę samą 

kwotę, nie wpłynęło to na wynik budżetu.  

Radny Edward Mazur zapytał, czy deficyt budżetowy w kwocie 1.300.000,00 zł jest 

prawidłowy. 



Skarbnik Gminy Agnieszka Niebudek wyjaśniła, że tak. 

Radny Edward Mazur powiedział, że jego zdaniem okaże się tak, jak w roku ubiegłym,  

że pozostaną środki wolne, które tak naprawdę środkami wolnymi nie są i wyjdzie nadwyżka 

budżetowa, bo jeżeli o daną sumę zmniejszyły się wydatki to przecież te środki w budżecie 

zostają. Dodał, że zadania zostały przeniesione na rok kolejny, więc deficyt budżetowy jednak 

zmniejszyć się powinien.  

Skarbnik Gminy Agnieszka Niebudek wyjaśniła, że obecnie wynik budżetu wyniósł kwotę 

5.352.907,09 zł. Dodała, że o tym, jaki będzie deficyt na koniec roku budżetowego dowiemy 

się po zakończeniu roku, natomiast obecnie nie może się zmniejszyć, gdyż wydatki i dochody 

się zmniejszyły o tę samą kwotę. 

W związku z brakiem dalszych pytań i uwag do powyższego projektu uchwały 

Przewodniczący Rady Miejskiej poddał go pod głosowanie. 

Rada Miejska w głosowaniu jawnym: 

− „za”- 12 głosów 

− „przeciw”- 0 głosów 

− „wstrzymało się” –1 głos 

podjęła uchwałę Nr XIX/115/2019 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Stąporków na lata 2019-2030, która stanowi integralną część niniejszego protokołu. 

W głosowaniu wzięło udział 13 radnych. 

Imienny wykaz głosowania zostaje załączony do niniejszego protokołu i stanowi jego 

integralną część. 

Ad. pkt 3. ppkt b) Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Stąporków  

na 2019 rok. 

W związku z brakiem pytań i uwag do powyższego projektu uchwały Przewodniczący Rady 

Miejskiej poddał go pod głosowanie. 

Rada Miejska w głosowaniu jawnym: 

− „za”- 12 głosów 

− „przeciw”- 0 głosów 

− „wstrzymało się” –1 głos 

podjęła uchwałę Nr XIX/116/2019 w sprawie zmian w budżecie Gminy Stąporków  

na 2019 rok, która stanowi integralną część niniejszego protokołu. 

W głosowaniu wzięło udział 13 radnych. 

Imienny wykaz głosowania zostaje załączony do niniejszego protokołu i stanowi jego 

integralną część. 

Ad. pkt. 4. Zamknięcie obrad sesji. 

Z uwagi na wyczerpanie porządku obrad Przewodniczący Rady Miejskiej zamknął obrady 

XIX sesji Rady Miejskiej dziękując wszystkim za udział w obradach.  

 

Protokołowała:                                             Przewodniczący Rady Miejskiej 

Karolina Rokita                                                          Jacek Kołodziej 
 

 

 


